

## Mötesprotokoll

### SKA-sektionens styrelsemöte 2018-02-12

#### §1 Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet kl. 15.40

#### §2 Mötetekniska val

- ★ Sekreterare

Cicci M

- ★ Justerare/rösträknare

Olle

#### §3 Tankar efter förra mötet

#### §4 Rapporter poster

- ★ Ordförande

Fått mail från EMS. Dom ska ordna ett "social activity team" som ska jobba tillsammans med SKAm under Nolle-P. De är pepp på att skapa ett utskott under styrelsen. De vill ha en egen hemsida. De måste hur som helst väljas in på nästa stormöte, och då måste de även ha ett eget policydokument.

- ★ Kassör

Jan ska fixa med alla papper, tar med till nästa möte.

- ★ Informationsansvarig

- ★ Marknadsföringsansvarig

Har blivit kallad till näringslivsråd

- ★ AMO

Nästa möte är 22/2, Mirka går.

Ska ta upp att det är så kallt på Trappan.

- ★ UB

- ★ Miljöombud

#### §5 Rapport utskott

★ SKAndal  
Haft överlämningar.

★ SKApligt  
Läget känns bra.

★ SKAnsen (ej aktivt)  
★ Spotlight (ej aktivt)

#### §6 Ny styrelse

★ Möte  
19/2 15.30  
Genomgång om SKA-sektionen.  
StuFF - Lorena  
Vad är en sektion? - Cicci P  
Stadgar - Jesper  
Verksamhetsplan - Tilda  
SU-projekt, terminsrapport - Emelie  
Utskott - Timmy

Hemsidan

Uppmuntra till att ta nya sektionsbilder så snart som möjligt

★ Överlämningar  
Alla ansvarar för sin egen överlämning  
Alla får kolla så mailadresserna funkar och lämna över vid överlämning

★ Kick-in/out  
Pub 1 mars  
Ses kl 18 på Trappan och lämna över hoodies

#### §7 Utvärdering

Google docs formulär som läggs ut på facebook, med allmänna frågor kring sektionens arbete och vad som kan förbättras.

#### §8 Övriga frågor

Emelie räknar med att det löser sig med sektionsnivån och att vi hamnar på C-nivå.

#### §9 Nästa möte

★ mån 19/2 15.30

Mötesprotokollet genomläst och justerat av Olle Norell 16:12 kl 2018-02-12